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Styrelseprotokoll 2024-11-06 

NUMMER: 10 
Styrelsemöte 2024-11-06 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:00 
 
Närvarande: Caroline Frank, Lillemor Andersson, Karin Silvfersten, Marie-Louise Lunneborg, Charlotte 
Norén, Sara Lindberg, Carola Pålsson. Medverkar via Teams: Erika Vesterholm 
 
Frånvarande: Tina Rellos. Kim Lundberg 
 
Personalrepresentant: Annika Lundqvist 
 
Inom Härnösands ridklubbs styrelse visar vi respekt för varandra. Det innebär att vi håller vad vi lovar men säger 
till när vi inte hinner med, vi sätter egna gränser. Vi har högt i tak och ger feedback om vad vi tycker direkt till den 
det berör. Vi besitter mycket kunskap och vi inkluderar dom som är nya. Vi låter alla komma till tals och vi ber om 
ordet innan vi talar. Det som sägs i rummet stannar där och vi representerar alltid styrelsen både på möten och 
mellan möten. Till våra möten kommer vi pålästa och väl förberedda.  
  

§1.  Mötets öppnande   
Ordförande öppnar mötet 
 
§2.  Val av mötesordförande   
Mötet väljer Caroline frank som ordförande.  
 
§3.  Val av mötessekreterare    
Mötet väljer Erika Vesterholm som sekreterare. 
 
§4.  Val av justerare   
Mötet väljer Carola Pålsson som justerare. 
 
§5. Fråga om beslutsmässighet, anmälan av ersättare   
Mötet är beslutsmässigt.  
 
§6. Fastställande av dagordningen och anmälan övriga frågor   
Dagordningen fastställs och en övrig fråga anmäls.  
 
§7.  Föregående protokoll  
Läggs till handlingarna. 
 
Anmälda frågor:    
§8. Permanenta och mobila boxar, information och diskussion. 
När det gäller de permanenta boxarna har vi fått nej på projektstödsansökningar från tex Allmänna 
Arvsfonden. Ansökan ligger nu inne hos Postkodsstiftelsen och vi inväntar svar. Möjligheten att ta 
banklån är obefintlig då vi är en ideell medlemsförening.  
 
Vi använder de mobila boxarna till tävlingar och det går att förlänga avtalet med dem för att 
exempelvis kunna erbjuda Avelsföreningen boxplats under ridhästtester. Frågan är om de går att 
fylla. Det behöver vara minst 20 st.  
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§9. Det ekonomiska samt täckningsbidrag 2020-2024. Fodringar på våra medlemmar.   
Vi har ett ansträngt läge och intäkter behöver stärkas. Annika Lundqvist kommer att starta upp ett 
större sponsorarbete. Annika får också i uppdrag att lämna över fordringar från våra medlemmar 
till Svea Inkasso. Annika ändrar också betalningstid till 10 dagar för fakturor gällande aktiviteter och 
träningar. På ridskoleavgifter lämnas 30 dagars betalningstid.  
 
§10  
Ny prislista VT-2025 
Styrelsen beslutar att anta föreslagen ändring på priser fån VT-25 till en höjning på i genomsnitt 
4,6%. Annika Lundqvist ändrar på hemsidan och Erika Vesterholm gör inlägg i sociala medier.  
 
§11  
Villkorsdokument, beslut om uppdatering 
Styrelsen beslutar att anta föreslagna tillägg och ändringar i villkorsdokumentet.   
 
 
Rapporter (rullande):  
§12. Verksamhetschef  
Har fått REG SO projektstöd på 96 000 kr. Deltagit på företagsfrukosten. Går just nu igenom 
ledigheter i jul. Är anmäld till ambassadörkväll tillsammans med Caroline Frank. Praktikant Johanna 
Waara har påbörjat sin praktik. Annika har börjat föra journal på hästarna, vad kostar de och hur 
ser veterinärkostnaderna ut.  
 
§13. Ekonomi 
Gick igenom under punkt §9. 
 
§14. Ungdom  
Planering av julshowen är på gång. Annika Lundqvist träffar USEK kommande lördag. Finns idéer 
om en liten marknad under julshowen.  
 
§15. Tävling och träning 
Gruppen har påbörjat budgetarbete inför 2025. Senaste tävlingen var lyckad men stämningen efter 
tävlingen kunde varit bättre. Vi behöver se över vilket bemötande vi har gentemot varandra på 
anläggningen. Tävlingskonferens den 19/11.  
 
§16. Kommunikation  
Påbörjad uppdatering grafisk profil och en strategi hur vi får in platsvarumärket i vår 
kommunikation. Vi behöver kommunicera att vi är en del av platsen Härnösand Höga kusten. Vårt 
varumärke ska inte överskuggas på något sätt utan de ska komplettera varandra. Uppdatering av 
det material som finns för tävlande som kommer till Härnösand om aktiviteter som finns att göra 
runt om i kommunen. Behöver få nya bilder till entrén. Se över en mall som enkelt kan skrivas ut 
för praktikanter osv. 
 
§15. Sponsring  
Annika Lundqvist och Carola Pålsson bokar in ett möte.  
 
§16. Ordförande  
Väldigt lyckad medlemsfest. 60 medlemmar dansade och roade sig genom kvällen.  
 
§17. Övriga frågor   
Förtydligande av att man ska boka hallen senast kl 12 dagen innan man ska använda hallen. Lägg till 
en rad i ridhusschemat. Med reservation för fastighetsägarens underhållsarbeten.  
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§18. Nästa möte  
Nästa möte blir den 4/12 kl 18:00-20:30. Observera en halvtimme längre för diskussion om tävling.  
 
§19. Beslutades vid mötet   
Beslut att höja priserna för ridskoleavgifter med i genomsnitt 4,6%. 
Beslut att anta ändringar och tillägg i villkorsdokumentet.  
 
§20. Rapporteras från mötet    
Prishöjningen. 
 

 
    

    
Caroline Frank (mötesordförande)    Erika Vesterholm (mötessekreterare) 
 

    

    
Carola Pålsson (justerare) 

erika.vesterholm@gmail.com
Stamp

erika.vesterholm@gmail.com
Rectangle

carola.palsson@ncc.se
Signature


